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Protokoll fört vid Samfällighetsföreningen Hammargårdarnas ordinarie föreningsstämma 

25 mars 2018 

Närvarande: 

Carina Bernelind                                          Christine Norelius 

Monica Pettersson                                       Johan Andersson 

Magnus Adolfsson                                        Rolf Klein 

Björn Fahlen                                                 Eva Bergwall 

Lars-Olof Lindgren                                       Lars Peterson 

Christer Eriksson                                          Lars Englund 

Fredrik Waxin                                               Johan Björk 

Agneta Hulten                                              Lena Eriksson 

Siv Örarbäck                                                Karin Kajandi 

Johan Lööv 

 

1 Öppnande av föreningsstämman 

               Ordförande öppnade mötet 

2 Val av ordförande, sekreterare och två justeringsmän för    föreningsstämman 

                Till ordförande för mötet valdes Carina Bernelind, 

                till sekreterare valdes Monica Pettersson och till justeringsmän Eva           

                Bergwall och Lars Petersson 

 3 Upprop och fullmakter 

                  18 fastigheter representerade. Inga fullmakter 

4 Fråga om föreningsstämmans behöriga utlysande        

               Mötet ansågs ha kallats i laga ordning 

5 Fastställande av dagordningen 

              Mötet fastställde dagordningen 

6 Styrelsens verksamhetsberättelse inklusive räkenskapsberättelse 

             Styrelsens verksamhetsberättelse och räkenskapsberättelse för det                                          

             gångna året presenterades och godkändes 



7 Revisionberättelse 

              Revisionsberättelsen presenterades 

8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret 

              Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet 

9 Styrelsens förslag till utgifts-och inkomststat samt debiteringslängd 

            Budget för kommande verksamhetsår presenterades. 

              Diskussion angående medlemsavgiften. Förslag att sänka från 

              3000 kr till 2600kr per fastighet/medlem. 

              Majoriteten ville behålla årsavgiften 3000kr per fastighet/medlem 

              för att föreningen/styrelsen ska ha en rörelsemån för eventuella inköp  

              och underhåll.       

10 Fastställande av årsavgiften 

               Mötet fastställde att behålla årsavgiften 3000kr per fastighet/medlem 

11 Motioner från medlemmarna 

               Inga inkommna motioner 

12 Förslag från styrelsen 

               Förslag från styrelsen till det kommande verksamhetsåret: 

               * Måla rör i duschen 

               * Köpa ny vimpel 

               * Upprustning och färdigställande av den övre lekplatsen (mitt emot  

                  kvartershuset) 

13 Val av styrelse och styrelseordförande enligt rullande schema 

            Styrelseledamöter                     Styrelsesuppleanter 

              5:266 Adolfsson  Omval 1 år             5:267 Fahlen 

              5:271 Lööv/Eriksson  Omval 1år          5:270 Eriksson 

              5:276 Kajandi  Nyval                     5:277 Bergwall 

              5:282 Andersson/Pettersson   Omval 1år    5:281 Lundberg/Hulten  

              5:286 Englund   Nyval  Ordförande        5:287 Karpe 

Övriga ledamöter i styrelsen konstitutionerar sig vid nästa styrelsemöte 
 
 
 
 

 



14 Val av revisorer och revisorssuppleanter enligt rullande schema 

                  Revisorer 

                  5:269 Björk    Nyval 

                  5:288 Lundeborg ersattes av 5:273 Petersson som  

                   var revisorssuppleant enligt rullande schema Nyval 

                  Revisorssuppleant 

                  5:278 Waxin Omval 1 år 

15 Val av flaggansvariga enligt rullande schema 

                  5:280 Ekström 

                  5:279 Norelius 

16 Övriga frågor 

                * Bastuaggregatet är trasigt. Beslutades att köpa in ett nytt aggregat 

                    Björn och Magnus undersöker detta vidare och återkommer till  

                 styrelsen med det. 

                * Träd som står på allmänningen som måste beskäras eller tas bort  

                   ska fastighetsägaren ta kontakt med styrelsen som ska fatta ett  

                   beslut. 

                 * En fråga om det är Uppsala Vatten som är ansvariga att återställa 

                    asfalten efter vattenläckan.  

                 * Christine Norelius har eftersökt om det finns någon hjärtstartare i  

                    Vattholma men tyvärr utan resultat. 

                 * En fråga om det finns något intresse för grannsamverkan i 

                    området. Styrelsen arbetar vidare med frågan. 

17 Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt. 

                   Stämmoprotokollet delas ut till alla medlemmar samt läggs ut på  

                       föreningens hemsida hammargardarna.se 

18 Mötet avslutades 
 

Vid protokollet                         Justeras                               Justeras 

 

Monica Pettersson                    Lars Petersson                           Eva Bergwall 

  


